

Nanjing ——

National Base City of Service Outsourcing In China

Website: www.nanjing.gov.cn

Nanjing is the capital city of Jiangsu provinces, located in Yangtze River Delta of China, with an area of 6,597 square meters and population of 7.7 million. Nanjing has been accredited with such titles as “Exemplary Tourist City of China”, “National Garden City” and “National Environmental Protection Model City”.

江苏省省会南京位于长江三角洲，面积 6597 平方米，拥有 770 余万人口。美丽的南京城被公认是“中国示范旅游城市”、“花园城市”及“国家环境保护示范城市”。

Industry Features: In 2007, the GDP of Nanjing has reached RMB 327.5 billions. four pillar industries are electronics, automobile, petrochemistry and steel. Enterprises from more than 100 countries and regions have invested here and total amount of FDI is nearly 19 billion US dollars. About 81 of World Top 500 Enterprises have invested 141 projects here.

产业特征：2007 年，南京 GDP 达到 3275 亿人民币，支柱产业分别为电子、汽车、石油化工及钢铁。目前，约有来自 100 多个国家和地区的企业在南京投资，直接投资近 190 亿美元。世界 500 强中的 81 家企业已在南京投资了 141 个项目。

Infrastructure: Nanjing is one of the most important comprehensive transportation and communication hubs in China. It has established solid international communication network which is capable of providing multi-route service and optimized communication disaster recovery service.

基础设施：南京是中国最重要的通讯中心及交通枢纽之一，已建立了出色的国际通讯网络，能够提供多线服务及最佳的通讯运作复原服务。

Human Resources: Nanjing has 48 common universities and colleges with 680 thousands students, 26 national key laborites and engineering & technology research centers. Nanjing has about 530 thousands research and development personnel of different trades.

人力资源：南京拥有 48 所普通高校及学院，在校学生 68 万余人，同时还拥有 26

家国家重要实验室及工程技术研究中心。在南京，约有 53 万人从事不同行业的研发工作。

Intellectual Property Protection: Nanjing is the pilot city for intellectual property rights in China. All county and district governments under Nanjing have the intellectual property administrations.

知识产权保护：在知识产权保护方面，南京一向走在中国同类城市的前列。南京各级行政区划中均设立了知识产权保护部门。

Carrier Platforms & Enterprises: Nanjing has 5 national service outsourcing model districts, and has more than 210 enterprises engaged in service outsourcing. Till now, 33 of them have passed CMMI 2 certification at least and 28 of them are provincial key service outsourcing enterprises.

发展平台及企业：南京拥有 5 个国家级服务外包示范区，从事服务外包的企业有近 210 家。截至目前为止，其中至少有 33 家企业通过了 CMMI 2 认证，210 余家企业中有 28 家企业成为省服务外包企业。

Key Supporting Policies:

- Provide rental subsidy for regional headquarters and R&D centers of international companies engaged in service outsourcing business which have purchased or leased offices for at least 3 years in Nanjing;

- For the general headquarters, regional headquarters and R&D centers of the software enterprises at home and abroad, they can exempt from housing property tax or urban real estate tax, and pay half of land grant fee for 3 years if they establish or purchase R&D offices in the certified software bases in Nanjing

- Any service outsourcing enterprise passing the CMMI certification may enjoy a reward with an amount of 200,000-300,000 million yuan.

主要优惠政策：

- 从事服务外包工作的国际企业在南京购买或租用办公场所 3 年以上的，将为其地区总部及研发中心提供租金补贴。

- 对引进的国内外软件企业总部、地区总部、研发中心等，在南京软件园、江苏软件园及经市认定的软件基地内新建或新购置的研究开发场所，自建成或购置之日

起，三年内免征房产税或城市房地产税，所涉及的土地出让金减半征收。

- 对服务外包企业进行 CMM/CMMI 认证给予 20-30 万元的奖励。

Contacts :

Bureau of Foreign Trade and Economic Cooperation, Nanjing Municipality
Address: NO.148 of Jianye Road, Nanjing Municipality, Jiangsu Province, P.R.C.
P.C.: 210004 Tel.: 86-25-84211270 86-25-84211273
E-mail: kfq@nj.gov.cn wangjany@msn.com
Website: www.njboftec.gov.cn

联系方式:

南京市对外贸易经济合作局

地址：中国江苏省南京市建邺路 148 号

邮编：210004 电话：+86-25-8421 1270 +86-25-8421 1273

邮箱：kfq@nj.gov.cn wangjany@msn.com 传真：+86-25-84401105

网站：www.njboftec.gov.cn

Model Districts of Nanjing Service Outsourcing 南京市服务外包示范区

Gulou District

Website: www.njgl.gov.cn

It is one of central districts in Nanjing. In this district, there are 20-plus higher-learning institutions and 71 ministerial, provincial and local scientific research institutes, with more than 100,000 scientific and technological personnel. More than 260 software enterprises resides in the District, 2 of them are Top 10 in terms of software export and 9 of them are key software enterprises in China.

Add.: 39 Jiangsu Road (Jiangsu Road Square), Nanjing

P.C.: 210009

Tel.: 86-25-86634150 86634210 Fax: 86-25-86634150 86634510

E-mail:

鼓楼区

网站: www.njgl.gov.cn

作为南京市中心城区之一，鼓楼区拥有 20 多家资深机构及 71 家各级科研机构，相关科技人员约有 10 万人。区内约有软件企业 260 家，其中 2 家进入全国软件出口前 10 名，其中 9 家是国内主要的软件企业。

地址：南京市江苏路 39 号（江苏广场）

邮编：210009

电话：+86-25-8663 4150 8663 4210 传真：+86-25-8663 4150 8663 4510

Xuanwu District

Website: www.njxw.gov.cn

It is one of central districts in Nanjing. Within this district, there are Xuzhuang Software Industry Base – the biggest specialized software base in Jiangsu, Jiangsu Software Park and the National Science and Technology Park of Southeast University – national software industry bases, and Zhujiang Road Science and Technology Park – Jiangsu Provincial Electronic Information Industry Base.

Add.: 39 Chengxian Avenue, Xuanwu District, Nanjing

P.C.: 210012

Tel.: 86-25-83217729 Fax: 86-25-83693552

E-mail: liling@mail.xwzf.gov.cn

玄武区

玄武区是南京市中心城区之一，区内拥有江苏省最大的专业软件基地-徐庄软件园、江苏软件园、国家级软件产业基地-东南大学科技园及江苏省电子信息产业基地-珠江路科技园。

地址：南京市玄武区成贤街 39 号

邮编：210012

电话：+86-25-8321 7729 传真：+86-25-8369 3552

邮箱：liling@mail.xwzf.gov.cn

Yuhuatai District

Website: www.yhtq.gov.cn

It is located at the green corridor of urban zone of Nanjing City, having Yuhua Software Industry Base. In this district, about 10 domestic and foreign enterprises well-known in information industry have set up R&D centers and production bases, mainly engaging in development of telecom operation support systems,

communication network service systems, digital trunked communication products and new wireless communication modules.

Add.: Yuhua South Road 2, Nanjing

P.C: 210018

Tel.: 86-25-52883477 Fax: 86-25-52425961

雨花台区

网址: www.yhtq.gov.cn

雨花台区位于南京城区的绿色走廊, 该区设有雨花软件产业基地。区内约有 10 家在信息产业享有盛誉的国内外企业已设立研发中心及生产基地, 主要从事电信操作系统、通信网络服务系统、数字通信中继产品及新型无线通信模块等多种产品的开发。

地址: 南京市雨花南路 2 号

邮编: 210018

电话: +86-25-5288 3477 传真: +86-25-5242 5961

Nanjing Hi-Tech Industry Development Zone Website: www.njnhz.com.cn

It is one of national hi-tech industry development zones, model districts of service outsourcing base city in China and national innovation base for software export. Within this zone, there are about 110 Double-Software Enterprises (those passed the authentication of software company certification and national software products registration), 3 of them are backbone software enterprises certified by the Ministry of Science and Technology, 4 of them are national Top 100 and 8 of them have their respective software sales exceeded 100 million yuan. While annual sales value of Nanjing Software Park - the national software industry base, has reached nearly 8 billion yuan.

Add.: 6 Tongyu Road, Nanjing Hi-tech Industry Development Zone, Daqiao North Road, Nanjing

P.C.: 210061

Tel.: 86-25-58843666 Fax.: 86-25-58843843

E-mail: njgx@njnhz.gov.cn

南京高新技术产业开发区

网址: www.njnhz.com.cn

南京高新技术产业开发区是国家级高新技术产业开发区、中国服务外包基地城市示范区、国家软件出口创新基地。开发区内拥有约 100 家双软企业 (即那些完成软件公司资格认证和国家软件产品注册的公司), 其中 3 家企业是国家科技部认定的重点企业 ,

4 家企业是国家 100 强，8 家企业各自的软件销售额超过 1 亿元。区内的国家软件产业基地-南京软件园的年销售额接近 80 亿元。

地址：南京市大桥北路南京高新技术产业开发区丽景路 2 号

邮编：210061

电话：+86-25-5884 3666

传真：+86-25-5884 3843

邮箱：njqx@njnhz.gov.cn

Jiangning Economic Development Zone

Website: www.jndz.gov.cn

It is the national hi-tech industry park, national power automation industry base and Jiangsu electronic information industry base and also the holder of the ISO14001 certification since 2001. This zone is well organized with various supporting facilities and has the specialized software R&D and service outsourcing bases, including Jiangning Science Park, Jishan Software Base and Tengfei Creation Park.

Add.: 166 Jiangjun Mid. Road, Jiangning Development Zone, Nanjing

P.C.: 211153

Tel.: 86-25-52110888 86-25-52110999

Fax: 86-25-52106455

E-mail: huimindu@163.com

江宁经济开发区

网址: www.jndz.gov.cn

江宁经济开发区是国家高新产业园区、国家电力自动化产业基地，同时还是江苏省电子信息产业基地，在 2001 年通过 ISO14001 认证。区内各种设施齐备，还拥有包括江宁科技园、吉山软件园和腾飞创造中心在内的专业的软件研发和服务外包基地。

地址：南京江宁开发区将军中路 166 号

邮编：211153

电话：+86-25-5211 0888 5211 0999

传真：+86-25-5210 6455

邮箱：huimindu@163.com

Provincial Key Service Outsourcing Enterprises:

省重点服务外包企业简介

南京富士通南大软件技术有限公司

Nanjing Fujitsu Nanda Software Technology Co. Ltd. (FNST)

公司注册资本 123 万美元，主要从事面向服务器的基础软件开发，开发领域涉及富士通 Linux 大型服务器平台，富士通服务器中间件开发与支持，富士通服务器硬件验证和测试软件；此外还进行嵌入式软件，系统与应用软件的开发。已通过 CMM5 及 ISO27001 认证。

FNST has a registered capital of 1.23 million US dollars. Its developing area covers Fujitsu Linux Server Platform, Middleware development and support of Fujitsu Server, hardware authentication and testing software of Fujitsu Server, as well as the development of embedded software and system application software. It has passed CMMI5 and ISO27001 certification.

南京联创科技股份有限公司

Linkage Technology (Group) Co., Ltd.

联创科技的业务范围涵盖了软件服务与外包、高科技医疗器械、现代信息服务、软件人才教育等领域。在中国软件企业中率先通过了国际软件成熟度模型 CMM3 级认证，并先后取得国家计算机信息系统集成 1 级资质、国家信息安全认证信息系统安全服务 1 级资质等主要资质。联创科技入选了中国首批 91 家“创新型企业”，在“2007 中国软件产品最大规模前 100 家企业”中列第 12 位，并荣膺“2008 中国十大创新软件企业”。

The business of Linkage Technology covers software service and outsourcing, high-tech medical instruments, modern information service, software talents education, ect. The company has passed the authentication of Capability Maturity Model (CMM) Lever-3 first among its domestic counterparts, and gained National Computer Information System Integration Level-1 Qualification, State Information Security Certification information System Security Service Level-1 Qualification. Linkage was selected in “Top 91 Innovation Enterprise”, ranked No.12 in “Top 100 Large-Scale Enterprise of China Software Products” in 2007, and was praised as “Top 10 Innovation Software Enterprise” in 2008.

联迪恒星（南京）信息系统有限公司

Liandi (Nanjing) Information Systems Co.,Ltd

联迪恒星（南京）信息系统有限公司（原“南京日恒”）成立于 1999 年，注册资金 280 万美元，是以提供软件系统开发服务和软件产品销售为主的信息系统服务公司。公司通过了 CMM2、CMMI-4 级的国际认证；公司自 2003 年起连续 5 年入选国家规划布局内的重点软件企业，2007 年、2008 年“联迪恒星”连续获得由江苏省信息产业厅评选的江苏省软件外包出口十强榜第 1 名。

LDNS (original name: Nanjing Sunjapan Information Systems Co., Ltd), set up in 1999, with a registered capital of 2.8 million U.S.

dollars, is an information system services company, providing the software systems development services and software products. LDNS has achieved the international certification of CMM2 and CMM4. Since 2003, the company has been taken as the important software company in national planning for 5 years. In 2007 and 2008, it's the first one of the top ten outsourcing and export enterprises, which is evaluated by the Information Industry Office of Jiangsu Province.

摩托罗拉移动终端事业部中国软件中心

Motorola Mobile Device Business, China Software Center

摩托罗拉移动终端事业部中国软件中心成立于 1997 年，主要从事移动通讯类产品的研发工作，为摩托罗拉遍布全球各地的移动通讯类产品提供高端软件支持。研发领域涵盖了 iDEN, CDMA, 3G, 4G 移动终端设备软件，移动终端上基于 IP 的多媒体系统、智能化人机交互界面、无线宽带网络移动终端、多媒体端到端应用解决方案、无缝移动信息共享平台及嵌入式多任务平台等。分别于 2000 年及 2005 年通过 CMM5 级和 CMMI5 级认证。

Founded in 1997, the Software Center serves as one of the biggest R&D centers for Motorola Mobile Device Business. Its expertise includes Mobile Software Development for iDEN, CDMA, 3G & 4G, and Embedded System Software Total Solutions, Professional Two Way Radio Software Development and testing, and Networks

Software, Application and service. The China Software Center got certified with both CMM5 & CMMI5 in 2000 and 2005 respectively.

南京南瑞继保电气有限公司

Nanjing Nari-Relays Electric Co., Ltd

南京南瑞继保电气有限公司专业从事电力系统保护和控制领域的技术研究、产品开发、生产销售和工程服务。国家重点布局软件企业，中国软件百强企业和中国电气工业百强企业。2006年4月，南瑞继保被中宣部确定为全国自主创新重大典型企业。

Nanjing Nari-Relays Electric Co., Ltd. is specialized in the research, development, manufacturing, marketing and engineering services in the field of protection and automation system. It is one of the key high-tech enterprises and major software makers of China, ranking among the top 100 software makers and electrical manufacturers of China. In Apr. 2006, Nari-Relays was determined by the Propaganda Department of CPC Central Committee as one of the eight model units in self-reliance innovation.

南京擎天科技有限公司

Sinosoft Technology plc

擎天科技有限公司成立于1998年，专业从事软件研发与外包服务，

南京三商电脑软件开发有限公司

Mercuries Soft (Nanjing) Ltd.

公司注册资本 100 万美金，是江苏省第一家通过 CMMI-3 资格认证的大型软件企业。公司成立以来一直以“高质量、减低成本、持续改进、符合要求”为经营理念，并致力于 CMMI 成熟度模型的导入；在交通、金融、通信、流通等专业领域建立了领导地位并积累了丰富业界经验，结合由资深 Rational 系列产品工作者所组成的专业团队，面向台湾/日本/大陆/欧美等市场竭力为顾客提供专业可靠的服务。

With registered capital of 1,000,000 USD, and it is the first large software enterprise with CMMI-3 qualification authentication of Jiangsu Province. Its business concept is “Enhance quality, reduce cost, continuously improve and accord with requirement”. It takes up with importing CMMI maturity model. It inherits leadership position and industry experience of traffic, finance, communication and circulation domains from Mercuries Soft (Taiwan) Ltd. of tens of years, combining with the professional team made up of experienced Rational series product workers in order to provide customers with professional and reliable services.

西门子软件与系统工程（南京）有限公司

Siemens Program and System Engineering (Nanjing) Co., Ltd.

公司注册资本 410 万美元，主要从事研究，设计，开发，转让和许可软件，硬件产品，并提供相关的培训和咨询服务，已通过 CMM3 认证。

With registered capital of 4,100,000 USD, mainly engaging in software and hardware design, development and providing with the related training and consulting services; CMM3 certification passed.

地址：南京市江宁经济技术开发区双龙大道 1700 号东恒国际大厦
4F

Add.: 4F Dong Heng International Building, No. 1700 Shuang Long Avenue, Jiangning Development Zone, Nanjing, P.R.China

诚迈科技（南京）有限公司

ArcherMind Technology (Nanjing) Co., Ltd.

公司注册资本 50 美万元，主要从事商业流程和软件外包服务；研究开发计算机、通讯等软件；计算机系统集成；信息咨询服务；提供技术转让、技术咨询、技术服务，销售自产产品，已通过 CMMI3 认证和 ISO27001 安全体系认证。

With registered capital of 500,000 US dollar, mainly engaging in business process and software outsourcing services; research and development of computers, telecommunication and other software; computer systems integration; information consulting services; technology transfer services, technology consulting, technology services and sales of self-made products; CMMI 3 and ISO27001 certifications obtained.

爱可信（南京）技术有限公司

ACCESS (Nanjing) Co., Ltd.

公司注册资本 1150 万美元，主要为移动及非 PC 领域提供领先的互

联网软件，产品包括平台级产品爱可信 Linux 平台，以及各种嵌入式应用软件解决方案。

With registered capital of USD11, 500,000, ACCESS is a global provider of advanced networking software technologies to the mobile and beyond-PC markets. ACCESS' product portfolio, includes ACCESS Linux Platform™ and other embedded applications solutions.

南京安利动画有限公司

Nanjing Animation Services Limited

香港独资企业，注册资本 50 万美圆，主要从事动画片的设计、制作。提供的服务总体包括：台本、人物、道具造型设计、场景设计、设计稿、背景、原画、修型、动画、线拍（同步录音）、扫描、数字上色、合成及拍摄，输出（PAL / NTSC DIGITAL BETACAM / BETA SP）。每年可制作 1200 – 1500 分钟的动画节目。

Solely-founded HK enterparise with registered capital of USD 500,000,mainly apply for the design and production of animation. Overall, our services are including: storyboard,characters,props design,location design,layouts,BG,animation,model check,IB,line test(Synchronized recording),scanning,digital painting,composition and shooting,output(PAL/NTSC ,DIGITAL BETACAM/BETA SP).1200-1500 minutes of animation can be produced per year.

南京波波魔火信息技术有限公司

Nanjing BBMF Information Technology Co., Ltd.

公司注册资本 150 万美元，主要从事计算机系统集成；计算机软硬件、通讯及网络产品的研发、生产及相关技术服务、咨询；销售自产产品。

With USD\$ 1,500,000 registered capital, Nanjing BBMF Information Technology Co., Ltd. is mainly engaged in computer system integration, computer hardware and software development and production, telecommunication and internet production, service and consultant of related products, products sales.

南京欣网视讯通信科技有限公司

Nanjing Xinwang Telecom Tech Co.,Ltd

公司注册资本 2000 万元，主要从事通信技术、信息技术、软硬件技术的技术服务和系统集成服务，致力成为国内一流、国际知名的通信、信息和软硬件技术的服务提供商。具有“计算机信息系统集成”、“通信信息系统集成”资质，是江苏省“软件企业”、江苏省和南京市“高新技术企业”，“江苏省承接国际服务外包重点企业”。

Corporate registered capital is RMB20 million yuan. It mainly engages in telecommunication technology, IT and system integration service of hardware and software. Corporate mission is to be a first-rate and world-renowned service provider in telecommunication technology, information technology and relevant hardware & software. It has the computer information systems integration and telecommunication information system integration certificates. It is the leading software enterprise of JiangSu Province, and the leading high-tech and international software service outsourcing enterprise of NanJing City

and JiangSu Province.

南京鸿鹰动漫娱乐有限公司

Nanjing Hongying Anime Entertainment Co., Ltd.

公司 2006 年 3 月在南京高新区成立，注册资金 1000 万元人民币，是南京国家动漫产业基地内的龙头企业。公司经营动画片研、制和动漫衍生产品的开发、销售业务以及电子游戏开发；图文制作；摄影服务；通信设备专业领域的技术咨询、技术服务；日用百货、工艺礼品、纸制品销售；计算机软硬件开发、销售；自营和代理各类商品和技术的进出口业务（国家限定企业经营或禁止进出口的商品和技术除外）。

Nanjing Hong-ying Anime Entertainment Co., Ltd. was set up in New & High District Nanjing City in March, 2006. The company is the leading enterprise in Nanjing National Animation Industrial Base with the registered funds 10 million RMB. Company's business boundaries: develop animation researching, developing, derived production, selling business and games; make pictures and texts; provide photographic service, technical consultation and technical service in the professional field of communication equipments as well; sell articles of daily use, handicraft articles and paper articles; develop and sell computer hardware; do own business and act as agent for import and export business for all merchandise and technologies (except the merchandise and technologies that are forbidden or restrained to import and export by country).

南京酷都软件有限公司

Nanjing Koodoosoft Co., Ltd.

酷都软件(中国)有限公司(简称“酷都公司”)是一家美商独资的高科技企业,2007年成立于中国南京,总部位于美国的纽约。酷都公司以技术和欧美广告设计理念为核心,主要从事面向国际市场的互动媒体数字产品的外包服务。公司拥有美籍软件设计专家、优秀管理团队及年轻而富有活力的研发队伍。迄今,酷都公司已成功为微软、英特尔、UPS、Exxon Mobile、Polo、Philip Morris、尼康、美宝莲等实施多个项目,得到欧美客户好评。酷都公司被江苏省对外贸易经济合作厅评为江苏省国际服务外包重点企业。

Koodoosoft Corporation (“Koodoo”), a US-owned outsourcing company, was incorporated in 2007 in Nanjing, China, with its headquarters in New York, NY, USA. Koodoo has grown quickly since its inception, and demonstrated noticeable strength and creativity in the digital multimedia industry. With its technological advantage and a creative design concept tailored for its European and US clients, Koodoo provides a variety of interactive marketing solutions for the international community. The real strength of Koodoo comes from its US development expertise, an experienced and impassioned management team, and young, dynamic staff. In only a few short years, Koodoo has successfully completed projects for a diverse world-class client base, including such renown brand names as Microsoft, Intel, UPS, Exxon Mobile, Polo, Philip Morris, Nikon, and Maybelline. Koodoo has recently been awarded the distinction of being accredited by the Department of Foreign Trade & Economic Cooperation, Jiangsu Provincial Government, as the Jiangsu

Provincial Key Outsourcing Company for the International Market.

江苏富越科技有限公司

Jiangsu Fuyue Technology Co., Ltd.

公司注册资本 500 万元，主要从事对日软件外包、企业 ERP 系统 (SAP、ORACLE) 的咨询与实施、中小型企业知识管理与文档安全保护系统的开发等业务，已通过 CMMI3 认证，目前正在进行 ISO27001 的认证准备，预计于 2009 年 2 月通过该项认证。

With registered capital of 5 million yuan, we are mainly engaging in business such as software outsourcing to Japan, ERP system (SAP, ORACLE) consultation and implementation, the development of knowledge management system of small and medium enterprises and file security protection system. We have passed CMMI Level 3 certification. Currently we are preparing for the ISO27001 certification and are expected to be certified by February 2009.

江苏苏微软软件技术有限公司

Jiangsu Sowell Software Technology Co., Ltd.

公司注册资本 2000 万元，主要从事软件开发和信息系统集成，软件技术支持及维护，软件人才培养，计算机应用服务，计算机信息工程及技术服务，自营和代理各类商品及技术的进出口业务，已通过 CMMI3 认

证。

Registered capital of the company is 20 million yuan. The company is mainly engaged in software development and information system integration, software technology support and maintenance, software talents training, computer application service, computer information engineering and support service, undertaking self-operation and agent services of import and export of all kinds of commodities and technology, meanwhile is certified of CMMI 3.

江苏润和软件股份公司

JiangSu HopeRun Software Co., Ltd.

江苏润和软件股份有限公司（简称润和软件）成立于 1998 年，是一家专业从事国际软件外包的公司，2006 年 6 月完成股份制改造，控股南京润和信息系统有限公司、日本株式会社 BMC、南京润友软件技术有限公司，并在美国波士顿和硅谷设立办事处，注册资本 3000 万人民币。先后获得首批国家规划布局内重点软件企业、江苏省重点服务外包企业、高新技术企业、南京市骨干软件企业、2007 年度中国软件出口第 16 名等荣誉称号，位列江苏省软件外包民营企业第一名。润和软件成立至今已成功实施了数百个国际大中型软件系统开发项目，涉及银行、移动运营商、政府、制造业、电子商务、手机嵌入式应用等领域。2006 年润和软件顺利通过了 CMMI3 认证。

Jiangsu HopeRun Software Co., Ltd. (hereafter referred to as HopeRun), established in 1998, is a company providing offshore software outsourcing services to international clients. With registered

capital of 30 million RMB, HopeRun holds stake in Nanjing WinnerRun Inc., Nanjing RunYou Software and BMC(Japan). Headquartered in NanJing China, HopeRun also has branches in Japan and USA. By 2007, HopeRun's offshore outsourcing revenue has amounted to USD 10 millions with over 80 per cent from Japan market. With 10 years sustainable development, Hoperun has obtained the following awards: China strategic core-software vendor qualified, Jiangsu province core service vendor qualified, High-tech vendor qualified, Nanjing core-software vendor qualified, Top 16 software provider voted in China 2007, Top 3 software provider voted in Jiangsu 2007. Since its establishment in 1998, HopeRun has successfully implemented over 100 offshore software outsourcing projects covering diverse fields: Mobile Technology, Banking, Government, Telecom, E-business, Insurance, Auto-Manufacturing, Security and so on. HopeRun orients its efforts in the core fields of Mobile/Wireless, Telecommunication, Supply Chain Management and GIS to sharpen the competitive edge in the outsourcing service. HopeRun has acquired the certification of ISO90001:2000 standard, CMMI Level-3 in 2006.

南京智达康无线通信科技有限公司

Nanjing Z-Com Wireless Co., Ltd.

公司注册资本 2000 万元，主要从事接入网通信系统设备的研发、制

造，销售及售后服务，已通过 ISO20000 认证。

With registered capital of 20 million yuan, mainly engaging in development, manufacture and distribution of and after-sales service for communication system equipment; ISO20000 certification passed.

中国电子科技集团公司第十四研究所

China Electronics Technology Group Corporation No. 14 Research Institute

公司注册资本 12585 万元，主要面向英、美等国家提供包括系统总承包和关键设备加工制造、测试、安装、物流等服务，已通过 AS9100 认证。

With registered capital of 125.85 million yuan, mainly providing system general contracting, key equipment processing, manufacturing, testing, installation and logistics service for UK and USA; AS9100 certification passed.

南京中图数码科技有限公司

Nanjing 3S-CAD Inc.

公司注册资本 200 万美元，已通过 ISO9001 认证，是一家以通过提供灵活多样的工程技术服务组合，协助企业和行业客户实现其项目目标的专业工程技术服务商。中图的工程技术咨询服务以及解决方案包括但不限于三维工厂设计服务、电力铁塔设计服务、CAD 技术服务、GIS 技术服务、IT 信息技术服务、工程应用系统开发和维护、设计流程外包服务以及相关的技术培训和咨询服务。

With registered capital of 2 million US dollars and ISO9001 certification passed, Design & Digital Technology Services Inc. is a

professional engineering and technology services and consulting provider. DDTS has catered various services and solutions to different business clients, organizations and governments in the world. The engineering services and solutions include, but not limited to, 3D smart plant design services in process, power & marine industry, Power Tower design, CAD Services, GIS development and maintenance, Database/system integration and maintenance, Engineering software development, IT solutions, relevant training and consulting, outsourcing and other related fields.

江苏南大苏富特软件股份有限公司

Jiangsu Nandasoft Company Limited.

公司注册资本 1168 万元，已通过 CMMI2、SAS70 认证，主要面向日本市场提供离岸外包服务。

With registered capital of 11.68 million yuan, mainly providing offshore outsourcing service for Japanese markets; CMMI2 and SAS70 certification passed.

南京朗讯科技通信有限公司

Nanjing Lucent Technologies Co., Ltd.

公司注册资本 200 万美元，主要面向 WCDMA 和 CDMA2000 的全球市场，在高科技通讯、计算机软件及硬件领域从事研究开发。

With registered capital of 2 million US dollars, mainly engaging in R&D in hi-tech communication, computer software and hardware

sectors for global markets of WCDMA and CDMA2000.

三星电子(中国)研发中心

Samsung Electronics (China) R&D Center

公司注册资本 1655 万元 ,主要从事尖端数码软件、硬件产品的研究、开发及研发成果的转让 , 相关技术咨询和支持服务。

With registered capital of 16.55 million yuan, mainly engaging in research and development of top digital software and hardware products, transfer of R&D achievements as well as relevant technical consultation and support.

江苏金智科技股份有限公司

Jiangsu Wiscom System Co., Ltd.

公司注册资本 10200 万元 , 主要在电力自动化、高校信息化、企业级 IT 服务等领域 , 提供拥有自主知识产权的系列软硬件产品和解决方案 , 已通过 CMMI3 及 ISO9001 认证。

With registered capital of 102 million yuan, mainly providing series of software and hardware products and solutions with independent intellectual property rights in such fields as power automation, higher learning informatization, corporate IT service; CMMI3 and ISO9001 certification passed.

南京莱斯大型电子系统工程有限公司

Nanjing Large-scale Electronics System Engineering Co., Ltd.

公司注册资本 3000 万元 , 主要提供软件、智能交通管理产品等离岸外包业务 , 已通过 CMMI-3 认证。

是中国第一家在英国伦敦上市的软件企业。擎天科技致力于政府信息化、出口退税、通信安全领域的开发与应用。公司现已通过 ISO9001 : 2000 质量管理体系认证及复审、通过国际软件成熟度模型集成 CMMI3 级认证、通过 ISO27001 信息安全认证、通过由国家科技部火炬中心组织实施的“中国软件出口工程”企业的认定；公司多项产品被列为“国家重点火炬计划”、“国家重点新产品”、国家“创新基金项目”、中国优秀软件奖、江苏省科技进步奖、南京市科技进步奖、南京市优秀软件产品奖等。

Sinosoft Technology plc is the UK holding software company focusing on IT-Outsourcing. Established in 1998, first Chinese software company listed in the UK. Sinosoft technology has passed the standard attestation of ISO9001:2000 Quality System and reexamination, the attestation of international software CMMI3, the attestation of ISO27001 Information security, and also has passed the cognizance of “Chinese software exporting engineering” enterprises organized and implemented by national Scientific and Technological Torch centre; many products have been entitled as “national key torch projects”, “national key new products”, “national projects of innovation fund” , “Reward for Chinese excellent software”, “reward for Jiangsu scientific and technological progress”, “reward for Nanjing Municipal scientific and technological progress”, “Nanjing Municipal excellent software products”, etc.

With registered capital of 30 million yuan, mainly providing offshore outsourcing business, including software and intelligent products for transportation management; CMMI-3 certification passed.

南京安讯科技有限责任公司

Nanjing Anxun Technology Co., Ltd.

公司注册资本 50 万元，主要从事通信网络软件、计算机软件、电子产品及通信网络设备、仪器仪表等的研发、销售，已通过 CMM3 认证。

With registered capital of 500,000 yuan, mainly engaging in development and distribution of communication network software, computer software, electronic products, communication network equipment, apparatuses and instruments; CMM3 certification passed.